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                                             Protokół Nr XXII/2016  
  

z sesji Rady Gminy Klembów  

odbytej 15 grudnia 2016 roku w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Klembowie  

  

Obrady rozpoczęto o godz.1630, a zakończono o godz. 2051 

 W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, co stanowi 100% obecności radnych.   

  

Porządek obrad:  

  

1. Otwarcie XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy, 

2. Przedstawienie porządku obrad XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy, 

3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Gminy, 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Klembów na 2016 

rok, 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2016–2023, 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetowych, które nie wygasają  

z upływem roku budżetowego 2016, 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Klembów na 

2017 rok, 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2017-2027, 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Klembów na 2017 rok”, 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie „Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Klembów na 2017 rok”. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV.159.2016 Rady 

Gminy Klembów z dnia 28 stycznia 2016 r., 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz 

zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania, 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na 

drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkola, punktu przedszkolnego, 

oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Klembów, określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów dla poszczególnych 

kryteriów, 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki do 

gminnego zasobu nieruchomości, 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI.247.2016 Rady 

Gminy Klembów z dnia 3 listopada 2016 r., 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI.250.2016 Rady 

Gminy Klembów z dnia 3 listopada 2016 r., 
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Klembów na 2017 

rok, 

18. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Klembów za rok szkolny 

2015/2016, 

19. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Klembów za okres między sesjami, 

20. Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje, 

21. Sprawy różne i wolne wnioski, 

22. Zamknięcie obrad XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy.  

                                                                                                                                                                               

Ad.1.  

Otwarcia XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy pan 

Tadeusz Wojda.  
Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda powitał wszystkich zebranych na sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że na sesji obecnych jest 15 

radnych, jest quorum a zatem podejmowane uchwały będą miały moc wiążącą.  

 

Ad.2.  

  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda przedstawił porządek obrad XXII 

zwyczajnej sesji Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zapytał czy radni mają pytania bądź 

uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Radny pan Piotr Zakrzewski powiedział, że na poprzedniej sesji prosił Wójta o 

przygotowanie Uchwały o obniżeniu stawki opłaty adiacenckiej, aby przedłożyć Radzie i 

umieścić ją w porządku obrad. Czy to umknęło państwu, czy to się znajdzie na następnej sesji 

w porządku obrad?   

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda powiedział, że w statucie 

§ 54. 1. Inicjatywę uchwałodawczą posiada każdy z Radnych. Dlatego proszę pana Radnego o 

przygotowanie takiej Uchwały i wprowadzenie do porządku obrad na następnej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję.  

 

Ad.3. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Przyjęcie protokołu z XXI zwyczajnej sesji Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zapytał czy Radni mają uwagi bądź 

propozycje do protokołu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu protokołu z XXI 

zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przystąpienie do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z XXI zwyczajnej sesji Rady Gminy  

 

Za    -   12 

Przeciw    -   0 

Wstrzymało się   -  2 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokołu z XXI zwyczajnej sesji został przyjęty.  

Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. 
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Ad. 4.   

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Klembów na 2016 rok, 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Klembów na 2016 rok, 

 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XXII.255.2016 została podjęta.  

  

Ad. 5.   

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2016–2023. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Pytanie mam do pana Wójta w sprawie tutaj nie znalazły 

się środki z funduszu sołeckiego. I ze względu na to, że mamy już połowę grudnia mam 

pytanie a zarazem prośbę a zarazem zapewnienie, że fundusz sołecki Woli Rasztowskiej 

zostanie zrealizowany do końca roku 2016. I środki te nie przepadną sołectwu.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że oczywiście zostaną zrealizowane do końca grudnia 

umowa została już podpisana.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016–2023. 

 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XXII.256.2016 została podjęta.  

  

Ad. 6.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetowych, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2016. 
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Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2016. 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XXII.257.2016 została podjęta.  

 

Ad. 7.   
 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Klembów na 2017 rok, 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Hanna Stańczyk odczytała Uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta 

Gminy Klembów projekcie uchwały budżetowej na 2017 rok, ·oraz opinii o możliwości 

sfinansowania planowanego deficytu na 2017 rok 

(UCHWAŁA Nr Wa.412.2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie z dnia 9 grudnia 2016 r. w sprawie: ·I. opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Klembów projekcie uchwały budżetowej na 2017 rok, II. opinii o możliwości sfinansowania 

planowanego deficytu na 2017 rok - stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk złożyła wniosek formalny o dopisanie realizacji oświetlenia 

ulicznego w miejscowości Wola Rasztowska. 

Radny pan Stanisław Jachacy złożył wniosek o zawieszenie dwóch lamp w miejscowości, 

Krusze, ponieważ są to miejsca, w których często dochodzi do wypadków. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poddał pod głosowanie wnioski 

Radnych o dodanie miejscowości Wola Rasztowska i Krusze do budowy oświetlenia 

ulicznego. 

Wniosek I (zgłoszony przez Radną panią Jadwigę Szewczyk i Radnego Stanisława 

Jachacego) o dodanie w miejscowości Wola Rasztowska i Krusze lamp oświetleniowych. 

 

Za – 6 

Przeciw – 9 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek nie został przyjęty.   

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Klembów na 2017 rok, 

 

Za – 14 
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Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XXII.258.2016 została podjęta.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda ogłosił 10 minut przerwy. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda wznowił obrady po przerwie.  

 

Ad. 8.   
  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2017-2027. 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Hanna Stańczyk odczytała Uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta 

Gminy Klembów projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Klembów na lata 2017-2027. 

(UCHWAŁA Nr Wa.411.2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie z dnia 9 grudnia 2016 r. w sprawie: wydania opinii o przedłożonym przez Wójta 

Gminy Klembów projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Klembów na lata 2017-2027 - stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2027. 

 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XXII.259.2016 została podjęta.  

 

Ad. 9.  
  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie „Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Klembów na 2017 rok”,  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Klembów na 2017 rok”, 

 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XXII.260.2016 została podjęta.  
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Ad. 10.   
  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie „Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Klembów na 2017 rok”. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Klembów 

na 2017 rok”. 

 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XXII.261.2016 została podjęta.  

 

Ad. 11.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XV.159.2016 Rady Gminy Klembów z dnia 28 stycznia 2016 r., 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV.159.2016 Rady Gminy Klembów z dnia 28 

stycznia 2016 r., 

 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XXII.262.2016 została podjęta. 

 

Ad. 12.   

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego 

oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania, 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz zakresu i trybu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania, 
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Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 3 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XXII.263.2016 została podjęta. Jedna 

osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Ad. 13.   

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkola, punktu 

przedszkolnego, oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Klembów, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów dla poszczególnych kryteriów, 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Radny pan Andrzej Pisarek zgłosił wniosek formalny o zwiększenie w pkt 2 kryterium 

punktacji z 10 na 15 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poddał pod głosowanie wniosek 

formalny o zwiększenie w pkt 2 punktacji z 10 na 15 

Wniosek I (zgłoszony przez Radnego pana Andrzeja Pisarka) o zwiększenie w pkt 2 

kryterium punktacji z 10 na 15 

Za – 4 

Przeciw – 9 

Wstrzymało się – 2 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek nie został przyjęty.   

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkola, punktu przedszkolnego, oddziałów przedszkolnych przy 

szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Klembów, określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby 

punktów dla poszczególnych kryteriów 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XXII.264.2016 została podjęta.  

 

Ad. 14.   

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie działki do gminnego zasobu nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki do gminnego zasobu nieruchomości, 

 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XXII.265.2016 została podjęta.  

 

Ad. 15.   

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXI.247.2016 Rady Gminy Klembów z dnia 3 listopada 2016 r., 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI.247.2016 Rady Gminy Klembów z dnia 3 

listopada 2016 r., 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XXII.266.2016 została podjęta.  

 

Ad. 16.   

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXI.250.2016 Rady Gminy Klembów z dnia 3 listopada 2016 r., 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI.250.2016 Rady Gminy Klembów z dnia 3 

listopada 2016 r., 

 

Za – 15 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XXII.267.2016 została podjęta.  

 

Ad. 17.   

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy 

Klembów na 2017 rok, 
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Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Radny pan Andrzej Pisarek powiedział, że przedłożyliśmy prośbę panu Wójtowi, aby była 

informacja o budowie wodociągu, co kwartał a tutaj nie ma jej w pierwszym kwartale. Także 

taka propozycja, aby również dopisać w I kwartale pkt 8 Informacja Wójta Gminy w sprawie 

stanu zaawansowania budowy wodociągu. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Klembów na 2017 rok, 

 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała Nr XXII.268.2016 została podjęta. Dwie 

osoby nie brały udziału w głosowaniu. 

 

Ad. 18.   

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie 

Klembów za rok szkolny 2015/2016, 

 

Ad. 19.   

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami.  

Wójt Gminy Klembów pan Rafał Mathiak przedstawił sprawozdanie z działalności za 

okres między sesjami.   

(Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Klembów za okres od 03 listopada 2016 r. do 15 

grudnia 2016 r.– stanowi załącznik do protokołu)  
Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Jeżeli chodzi o złożenie uwag my mamy na etapie 

przygotowania, one będą złożone w poniedziałek tam termin upływa chyba w środę. Także 

oczywiście jesteśmy za tym żeby wszyscy, którzy mogą złożyć a realnie żeby wspomóc też 

pana Wójta Gminy w Dąbrówce. Złożyli takie pisma, bo to rzutuje proszę państwa na naszą 

gminę. Wiemy, jaka była sytuacja z wyrobiskami w Karolewie i za chwilę będzie ta sama 

sytuacja z tymi, które by miały powstać, jeżeli pozwolimy na powstanie tej kopalni piasku. 

No my nie chcemy, jako mieszkańcy Woli Rasztowskiej blokować ulic, bo mamy główną 

ulice, przez którą byłoby przewożone materiał żwirowy. Natomiast, jeżeli do tego dojdzie, bo 

pan Wójt Dąbrówki nie wspomoże nas tutaj swoim działaniem no to będziemy musieli i do 

takich środków się posunąć, jeżeli chodzi właśnie o tą żwirownię. Natomiast jeszcze panie 

Wójcie, co do Planu Strategii Rozwoju i Planu Gospodarki Niskoemisyjnej, bo pan mówił, że 

co należy jeszcze Plan Rewitalizacji opracować. Oby ten Plan Rewitalizacji nie musiał być 

wprowadzany w życie a nie wiem czy pan też ma tą wiedzę, że jeśli chodzi słuchajcie o 

zanieczyszczenie gmina Klembów leży no niestety w województwie mazowieckim i 

Warszawa dzisiaj jest bardzo zanieczyszczona. Wiemy, że tam wstrzymano odpłatność za 

środki lokomocji publicznej i my na zebraniu wiejskim zamierzamy uświadomić 

mieszkańców, czym grozi to, że nie stosują się do dbałości o środowisko. Od tego chcemy 

http://klembow.pl/Upload_n/Wojt/Sprawozdanie_Wojta_5_2016.pdf
http://klembow.pl/Upload_n/Wojt/Sprawozdanie_Wojta_5_2016.pdf
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zacząć jak to działa tu na terenie całej gminy nie wiemy, bo zdaje się, że to raczkuje a 

powinno być od wielu lat kontynuowane, bo za chwilę będziemy mieszkać na wsi, ale mieć 

warunki gorsze a niżeli tam gdzie są zakłady przemysłowe. Jeszcze tylko gwoli informacji 

kolejny zakład przemysłowy nietrujący powstanie w gminie Dąbrówka Malta Trading 

oczywiście tam się uplasowała znowu znajdą mieszkańcy tamtej gminy zatrudnienie my nie 

mamy takich przedsiębiorstw, które byśmy zagłosowali z podniesieniem obydwu rąk na 

terenie naszej gminy.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję. 

 

Ad. 20.   

 

Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje.  

 

Ad.21.  

 

Sprawy różne i wolne wnioski.  

 

Ad.22.  
  

Zamknięcia obrad XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady 

Gminy pan Tadeusz Wojda  
  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokołowała:                             

  

Agnieszka Adamczyk   

 

  

  


